
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  v Krasňanoch 

 
Z á p i s n i c a   

 
z  3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krasňanoch, konaného dňa 16.02.2023 

 

Prítomní: starostka obce  - Ing. Jana Žáková, PhD.  

poslanci -   Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,   

                   Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová   

                   Šamajová, Ing. Tomáš Slanička  

kontrolór obce – Janka Miklúšová  

 

Program zasadnutia: 

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky. 

3.  Kontrola uznesení z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4.  Správa hlavného kontrolóra obce Krasňany.   

5.  Prerokovanie žiadostí. 

6.  Informácie starostky obce.      

7.  Rôzne. 

8.  Záver. 

 

Bod č.1) Otvorenie zasadnutia   

Rokovanie zastupiteľstva otvorila starostka obce. Privítala všetkých prítomných. Oboznámila ich 

s programom zasadnutia a  predložila  program rokovania 3. zasadnutia OZ v Krasňanoch na 

schválenie.  

OZ schvaľuje program rokovania 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Krasňanoch tak, ako bol 

predložený na pozvánke. Starostka dala hlasovať.          

Hlasovanie:   za: 7  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  Mgr. Sidónia                                  

                       Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová )   

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č.2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky  

Návrhová  komisia: predseda – Mgr. Sidónia Stanková    

                                 členovia  komisie –Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Ján Bátor  

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 7 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  Mgr. Sidónia                                  

                       Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová )   

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla: Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala     

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 5 ( Ing. Ján Bátor, ,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,  

                                  Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová )   

proti: 0   

zdržal sa: 2 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala ) 

Uznesenie bolo prijaté. 

OZ určuje za zapisovateľku p. Jaroslavu Kuricovú. 

 



Bod č.3) Kontrola uznesení z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka sa spýtala poslancov, či nemajú otázky k uzneseniam z 2. zasadnutia OZ. 

Po diskusii starostka navrhla zmeniť uznesenie č. 48/2022, poskytovanie priestorov nad Obecným 

úradom podľa pôvodných podmienok, podmienky prevádzkovania sa prehodnotia na ďalšom 

zasadnutí. OZ schvaľuje prenájom priestorov p. Milošovi Dobroňovi podľa pôvodných podmienok. 

Hlasovanie:  za: 7 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  Mgr. Sidónia                                  

                       Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová )   

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o plnení uznesení z 2. zasadnutia OZ. 

Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 7 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  Mgr. Sidónia                                  

                       Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová )   

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

Bod č.4) Správa  hlavného kontrolóra obce Krasňany 

Kontrolórka obce prečítala poslancom správu o kontrolnej činnosti za rok 2022. Kontrola bola 

vykonaná v subjektoch Obecný úrad Krasňany, ZŠ s MŠ – ŠJ Krasňany, DHZ Krasňany, TJ Fatran 

Krasňany, KST Krasňany, FS DÚHA Krasňany. Predmetom kontroly bola pokladničná kniha, 

kontrola zostatkov na účtoch, kontrola z knihy jázd a kontrola čerpania príspevkov na činnosť. 

OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti  za rok 2022. 

Hlasovanie:  za: 9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

Bod č.5)  Prerokovanie žiadostí.  

1. Pracovné rokovanie Predsedníctva Združenia obcí MTD  

Starostka informovala prítomných, že predsedníctvo Združenia obcí Mikroregión Terchovská Dolina dňa 

13.2.2023 na svojom zasadnutí rokovalo o príprave súťaže verejného obstarávania na likvidáciu, prepravu 

a zber komunálneho odpadu, nakladanie s odpadom spoločne pre obce: Belá, Dolná Tižina, Gbeľany, 

Kotrčiná Lúčka, Krasňany, Lutiše, Lysica, Mojš, Nededza, Nezbudská Lúčka, Stráňavy, Stráža, Strečno, 

Teplička nad Váhom, Terchová, Varín, že súťaž verejného obstarávania bude zastrešovať Obec Teplička 

nad Váhom. Fakturácia za likvidáciu odpadu bude prebiehať jednotlivo pre každú obec na základe 

skutočného stavu vývozu spoločnosťou (víťazom súťaže verejného obstarávania) .  

Starostka dala hlasovať za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje spoločné verejné obstarávanie 

prostredníctvom obce Teplička nad Váhom na činnosti nakladania s odpadom na obdobie 5 rokov. 

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2. Žiadosť o vystavenie súhlasu obce na vybudovanie vonkajšej strelnice. 

Žiadosť bola prerokovaná na minulom zasadnutí,  dnes prišli žiadatelia bližšie vysvetliť svoj zámer 

prevádzkovať vonkajšiu strelnicu na pozemku parc.č. 846/1 v k.ú. Krasňany. Čas prevádzky by bol 

od pondelka do nedele v čase od 9.00 do 16.00 hodiny, organizovanie kurzov by prebiehalo celoročne 

okrem decembra,  je to ohradený priestor, prirodzený svah je možné využiť ako strelisko pre bezpečnú 

streľbu a zároveň slúži ako  odhlučnenie od obce. Prebehla diskusia, v ktorej poslancov zaujímal 

dosah hluku streľby, vzhľadom k tomu, že v blízkosti sa nachádza obytná zóna.  



Poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje preskúmanie hluku v teréne pred samotným vystavením súhlasu 

obce na vybudovanie vonkajšej strelnice.  

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

3. Žiadosť o finančný príspevok na podporu kultúrneho podujatia HELIFEST. 

Žiadosť podali Juraj Kvočka a Andrej Trnka, ktorí žiadajú finančný príspevok na kultúrne podujatie 

s názvom HELIFEST, ktorý by použili na zaplatenie kapiel. Zháňajú sponzorov, podujatie by sa asi 

uskutočnilo v Kaštieli, záleží na podmienkach. Po diskusii sa poslanci rozhodli prerokovať žiadosť 

na ďalšom zasadnutí. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prerokovať žiadosť o finančný príspevok na ďalšom zasadnutí.   

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

4. Žiadosť o zapožičanie stanu. 

Firma KASTELLO s.r.o. žiada o zapožičanie veľkometrážneho stanu v termíne od 01.05.2023 – 

31.10.2023. Keďže nebol prítomný žiadateľ a zo žiadosti nie je jasné za akých podmienok má byť 

zapožičanie stanu, navrhuje sa opätovne žiadosť prerokovať na ďalšom zasadnutí.  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje opätovne prerokovať žiadosť a určiť podmienky na ďalšom 

zasadnutí.   

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

5. KST Fatran Krasňany. 

KST Fatran Krasňany žiada o finančné prostriedky v sume 1000,00 eur na dopravu a občerstvenie 

účastníkov a pozvaných hostí na tri akcie: Letný prechod hrebeňom Malej Fatry, Memoriál Albína 

Trnku – výstup na Chatu pod Suchým a 26. ročník pálenia Jánskych ohňov. Po diskusii sa hlasovalo 

za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok v sume 1000,00 eur. 

Hlasovanie:    za:  0   

                       proti: 0 

zdržal sa: 9 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,  

Jaroslav Cigánik,  Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

6. Návrh rozpočtu na rok 2023. 

Výbor DHZ obce Krasňany predkladá návrh rozpočtu na rok 2023, schválený na výročnej členskej 

schôdzi dňa 29.1.2023 v sume 3735,00 eur a  na 90.výročie DHZ v sume 2960,00 eur. 

V žiadosti sú rozpísané jednotlivé položky, ktoré sa vysvetlili v diskusii, starostka navrhla poskytnúť 

príspevok na činnosť vo výške 4000,00 eur a zvyšná suma 2500,00 eur ( občerstvenie, ocenenie, 

reklamné predmety) sa poskytne z rozpočtu na kultúrne podujatie. Hlasovalo sa za uznesenia: 



Obecné zastupiteľstvo schvaľuje príspevok na činnosť pre DHZ vo výške 4000,00 eur. 

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, že  ostatné položky týkajúce sa stravy, ocenení a reklamných 

predmetov na výročie DHZ sa budú pokrývať z rozpočtu obce. 

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

7. Žiadosť o monitorovanie verejnej komunikácie. 

Firma GAMA Industrie s.r.o.,  žiada o povolenie monitorovať verejnú komunikáciu pri sídle firmy, 

čo však zo zákona o ochrane osobných údajov nie je možné. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť firmy GAMA Industrie s.r.o. o monitorovanie verejnej 

komunikácie.   

Hlasovanie:    za:  0   

                       proti: 3 ( Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Ing. Juraj Kucharčík, Ing. Tomáš Slanička ) 

zdržal sa: 6 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav Cigánik,  Lenka Štefúnová Šamajová) 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

8. Žiadosť o ukončenie nájmu. 

Branislav Gacho požiadal na základe zmluvy o nájme nebytových priestorov zo dňa 1.12.2003 

o ukončenie nájmu ku dňu 30.4.2023.  

V diskusii sa rozoberalo, či sa obecné priestory ponúknu na ďalší prenájom alebo si priestory ponechá 

obecný úrad. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o ukončenie nájmu nebytových priestorov. 

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

9. Žiadosť o odkúpenie pozemku parc.č. EKN 456. 

Jozef Brežný opätovne požiadal o odkúpenie pozemku parc.č. EKN 456 o výmere 250 m2  

v k.ú. Krasňany, za ktorý platí nájom. Po diskusii poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o odkúpenie pozemku parc.č. EKN 456 v k.ú. Krasňany 

o výmere 250 m2.  

Hlasovanie:    za:  0   

                       proti: 8 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  Lenka Štefúnová Šamajová,  

                       Ing. Tomáš Slanička ) 

zdržal sa: 1 ( Mgr. Sidónia Stanková ) 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

10. Žiadosť o odpredaj podielu. 

Ján Bielka žiada o odpredaj podielu pozemku nachádzajúceho sa na parcele č.  441,  trvalý trávnatý 

porast v k.ú. Krasňany v podiele 90/360, čo je výmera 255,25 m2. Žiadateľ uvádza, že je väčšinovým 



vlastníkom a uvedený pozemok chce vysporiadať a užívať ako záhradu. Po diskusii poslanci 

hlasovali. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o odpredaj podielu pozemku CKN parc.č. 441 vo výmere 

255,25 m2. 

Hlasovanie:    za:  0   

                       proti: 5 ( Ing. Ján Bátor, , Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  Ing. Juraj Kucharčík,  

                                      Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička ) 

zdržal sa: 4 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Sidónia Stanková, 

                     Lenka Štefúnová Šamajová) 

Uznesenie nebolo prijaté. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje možnú zámenu podielu pozemku parc.č. 441vo vlastníctve obce. 

Hlasovanie:    za:  8  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová,   

                       Ing. Tomáš Slanička) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 1 ( Mgr. Sidónia Stanková ) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

11. Návrh Nájomnej zmluvy. 

Roľnícke družstvo Terchová, sídlo Nová Farma Krasňany predložilo návrh Nájomnej zmluvy na 

pozemky vo vlastníctve Obce Krasňany, ktoré užívajú na pasenie dobytka.. Zoznam pozemkov je 

uvedený v prílohe k nájomnej zmluve č. 3735. Zmluva sa uzatvára na dobu 10 rokov. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Nájomnú zmluvu č. 3735 o nájme  pozemkov vo vlastníctve Obce 

Krasňany. 

Hlasovanie:    za:  8  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková , Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Lenka    

                       Štefúnová Šamajová ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 1 ( Ing. Tomáš Slanička) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č.6) Informácie starostky obce 

Starostka informovala 

- o záujme odkúpiť parkovacie miesta pred bytovkou, musel by sa urobiť projekt na parkovacie 

miesta  

- osvetlenie – dala sa opraviť skrinka, aby sa zistilo , či bude fungovať dátová karta, aby sme mohli 

tlmiť osvetlenie, na IBV Kút treba vymeniť postupne svetlá za nové LED svetlá  

- zelená budova – havarijný stav, ťažký sneh spôsobil, že sa odtrhlo celé podbitie na budove    

- informácia o projekte na výmenu kotolne z environmentálneho fondu, žiadosť by vypracovala 

firma OPEN DOOR, treba najprv preveriť firmu   

- informácia o KIA projekte, návrh oddychová detská zóna, mantinely na betónovej ploche 

- 4.3. a 5.3.2023 sa uskutoční v obci Nededza divadlo „Mastný hrniec“, lístky sú v predaji na 

obecnom úrade v Krasňanoch 

 

Bod č.7) Rôzne 

1) Starostka informovala o projekte na obnovu školy, treba odsúhlasiť výberové konanie na 

projektanta. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odsúhlasenie výberového konania na projektanta na 

obnovu školy. 

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



 

 

2) Starostka oznámila, že  p. Jozef Cigánik z firmy TROPIPALM ZÁHRADA s.r.o.  plánuje 

umiestniť informačnú tabuľu  pri zastávke. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dočasné umiestnenie informačnej tabule pri zastávke o rozmeroch 

do 1,2 m2 do konca roka 2023. 

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

3) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovať  tepelno-technický posudok pre MŠ, ktorý by bol 

pripravený pre prípadné výzvy. 

Hlasovanie:    za:  9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe       

                       Vaščurová,  Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                       Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

                       proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.8) Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

  

 

Zapísala:  Jaroslava Kuricová 

 

 

Overovatelia:    Ing. Miroslav Vrábel 

                            

                    

                           Ing. Andrej Kubala  

                         

  

 

 

 

        

                                                                          Ing. Jana Žáková, PhD. 

                                                                                                                   starostka  obce 


